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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 

 

Rozhovor mezi Ptaah z Federace Plejaren 

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Šestistý pětapadesátý kontakt 

Čtvrtek, 30. června 2016, 13.57 hod. 

 

Billy   Tak tady už jsi, Ptaah, buď pozdraven a vítán, milý příteli. 

Ptaah   I já tě zdravím, milý příteli, Eduarde, a děkuji ti za tvé uvítání. Žel nebudu schopen přijít 
následující sobotu sám za účelem korektur, a tudíž tuto práci převezme Enjana nebo Florena. A dnes 
přicházím speciálně proto, že mne Florena včera v noci informovala o tom, že při své každostředeční 
korektorské práci opakovaně narážíte na to, že v Guidově rukopisu je toho velmi mnoho neúplně 
a zmatečně vylíčeno, a sice pokud jde o nedostatečné fyzikální vývody a výklady, jak jsme přece zjišťovali 
i my dva. 

Billy   Správně, ty vývody a takzvané výklady jsou tak nedostatečné, ba zavádějící, že jsme se rozhodli 
tyto věci dále nekorigovat a vyjmout je z knihy. Pro laiky, kteří o fyzice nemají ani ponětí, je to celé 
jednoduše frustrující, a to i tehdy, když účastníkům korektury vysvětluji, jak je nutno to fyzikální 
»odborné tlachání« chápat, přičemž jsou mi nápomocni i Uèli a Patric, kteří si fyziku také trochu osvojili. 
O tom jsme přece my dva různě hovořili a z rukopisu jsme i nějaké pasáže odstranili, ale stále ještě 
existují nějaké věci, které jednoduše do té knihy nepatří a které fyzikální laici nechápou. Proto je chceme 
vyjmout, abychom čtenářům nabídli něco, co mohou rozumově postihnout a pochopit, co ale také 
fakticky souvisí s Učením Tvořivé energie, misí, jakož i s fakty, okolnostmi a souvislostmi atd. s ní 
spojenými. 

Ptaah   To dokážu pochopit, a skutečně jsem se od doby našeho posledního rozhovoru častokrát nad 
celou touto věcí zamýšlel a byl jsem na vážkách, zda přece jen nemáme ještě z toho rukopisu odstranit 
různé věci. To jednak z důvodů, které uvádíš, a jednak i proto, že ty pasáže nemají souvislost s tím, co 
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musí odpovídat vlastnímu obsahu knihy. Chtěl jsem o tom s tebou ještě jednou hovořit, ale žel byly 
opakovaně uváděny do debaty jiné věci a fakty, jež se jevily být důležité a kvůli nimž jsem na celou tu 
Guidovu knihu pozapomínal. Proto jsem rád, že ve vaší korektorské skupině opět vyplynulo to, že jste 
celou tu mrzutou záležitost uvedli do debaty a že jsi zavolal Florena, aby mne informovala, a tak jsem 
nyní zde a opětovně všechno projdeme a to, co je zbytečné a pro laiky nesrozumitelné a matoucí, z toho 
rukopisu odstraníme. Tak se do toho hned pusťme, neboť jako obvykle si tato práce vyžádá nějaký čas. 
A jak vidím, máš tady jeden výtisk toho díla, což nám velmi ulehčí práci. 

Billy   Ano, Bernadette si pospíšila s tím, aby celou tu věc, až na tři části, ještě vytiskla. Ty chybějící tři 
části mně poslala do počítače, a tudíž je právě musíme pozorovat na monitoru. 

Ptaah   To je dobré. Pak započněme hned s tou prací ... Nejprve si vezměme ty vytištěné stránky zde, 
neboť pracovat s nimi bude snazší než s tím, o čem říkáš, že je to v počítači ... ... Dokončili jsme to rychleji, 
než jsem si myslel. Ten výtisk toho díla nám velmi pomohl a ušetřil čas. 

Billy   ... Ano, to byla velmi rychlá hodinka a půl, neboť čas nám uběhl v cuku letu. 

Ptaah   Když je člověk právě něčím zaměstnán ... 

Billy   Ano, tak to je, neboť člověk nesleduje čas, když se zájmem a radostí vyřizuje nějakou práci, a tak 
mu utíká velmi rychle. Kdyby člověk neutěšeně lenošil, tak by mu hodina a půl připadala jako pět nebo 
ještě více hodin. Ale když ještě nemusíš odejít, tak by mne těšilo, kdybychom ještě otevřeně nebo 
na soukromé úrovni ... 

Ptaah   To samozřejmě můžeme. 

Billy   Dobře, neboť mě leží něco v žaludku ohledně brexitu ... 

Ptaah   ... 

Billy   ... Pak je i toto vyjasněno. Asi před deseti lety jsi mi říkal, že diktatura EU začne tajně vyjednávat 
s Kanadou o obchodní dohodě, která bude mít škodlivý dopad na státní sociální dávky pro obyvatelstva, 
jakož ale i na beztak chabé demokratické snahy a ochranu životního prostředí zemí diktatury EU. Při tom 
jsi mluvil o obchodní dohodě CETA, jak to učiníš i dnes veřejně. Můžeš prosím otevřeně povědět, co 
přesně za touto dohodou CETA vězí, neboť tehdy jsi říkal, že se bude jednat o zákeřné a pro populace 
Evropy ve velkém rozsahu škodlivé dohody mezi diktaturou EU a Kanadou. 

Ptaah   Nejprve musím znovu vysvětlit, že musíme ve vztahu k EU opakovaně poukazovat na to, že se 
jedná o diktaturu a že musí být tato skutečnost stále znovu zmiňována, neboť přemnozí zastánci EU 
ve Švýcarsku a v samotné diktatuře EU nedokážou kvůli svému naivnímu způsobu myšlení a kvůli tomu, 
že nejsou schopni posoudit stav věcí, rozeznat, a ani postihnout skutečnost a její pravdu. Faktem je, 
že Komise diktatury EU – jak jsem ti vysvětlivě předpověděl roku 1996 – vyjednávala od roku 2009 
s Kanadou v přísném utajení o dohodách na ochranu obchodu a investic, které se nazývají CETA, resp. 
»Comprehensive Economic and Trade Agreement« (»Komplexní hospodářská a obchodní dohoda«). 
Jelikož je EU diktatura, tak samozřejmě z celé věci vyloučila veřejnost, stejně jako všechny parlamenty 
svých členských zemí. Protože v mnoha státech Země získal již před mnoha lety velkou moc lobbismus, 
tak měli ekonomičtí lobbisté i v této věci masivní vliv na smluvní text, který byl zveřejněn teprve 
po několika letech, a sice roku 2014 po uzavření jednání. Co se z toho bude vpravdě vyvíjet, a sice velmi 
negativním způsobem, to je z dobrého důvodu zamlčováno, neboť všechny ty nevýhody budou mít 
podobné formy jako v případě dohody TTIP (»The Transatlantic Trade and Investment Partnerschip«, 
»Transatlantické obchodní a investiční partnerství«) mezi USA a diktaturou EU. Předvídat a předem 
vypočítat lze skutečnost, že dohoda CETA způsobí masivní odbourávání beztak již slabých demokracií 
v zemích diktatury EU a negativně se odrazí i na veřejném životním zabezpečení a životní sociální péči, 
přičemž bude ale také stále více zanedbávána ochrana životního prostředí a každá populace zemí 
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diktatury EU bude zdravotně poškozována atd., jelikož odpadnou kontroly a zákazy ohledně toxických 
látek v potravinách. 

Billy   Podívej se semhle, k mé otázce a tvé odpovědi jsem se snažil vyhledat nějaké věci na internetu 
a nalezl jsem následující: 

http://www.attac.de/: CETA je první obchodní smlouva EU, která plánuje soukromé rozhodčí soudy: 

Podniky mohou žalovat smluvní státy před tribunály, když budou své budoucí vyhlídky na zisk pokládat 

za omezované ze strany zákonodárství. Tím budou na státy dopadat žaloby, při nichž se bude žádat 

odškodné v miliardové výši. Současně bude významně omezován prostor pro zákonodárství pracující 

ve prospěch obecného blaha. Profitovat budou zejména transnacionální koncerny. Mnohé z největších 

amerických firem provozují v Kanadě své pobočky. Pomocí dohody CETA by mohly žalovat státy EU, 

dokonce i tehdy, kdyby ztroskotala dohoda TTIP mezi USA a EU. 

Dohoda CETA bude závazná z hlediska mezinárodního práva a bude ji už jen stěží možné vypovědět. 

Neslavně známá tzv. »zombie klauzule« v kapitole 34 dokonce předpokládá, že v nepravděpodobném 

případě zrušení dohody CETA budou práva investorů žalovat zachována ještě dalších 20 let. 

Mimoto je dohoda CETA koncipována jako »živá dohoda«: »Regulační rada« z nevolených byrokratů 

má prověřovat navrhované zákony v tom smyslu, zda by mohly poškozovat obchodní zájmy. Tím se zcela 

otevírají dveře ekonomickým lobbistům, kteří mohou způsobit, aby se jim nemilé návrhy zákonů stahovaly 

z oběhu – ještě dříve, než se o tom dozvědí parlamenty a veřejnost. Je dokonce možné smlouvu dodatečně 

měnit nebo rozšiřovat bez demokratické kontroly. 

Privatizace a podrývání veřejných služeb obecného zájmu 

Na rozdíl od většiny dosavadních obchodních smluv nejmenuje CETA oblasti, které mají být 

liberalizovány, nýbrž jen výjimky (negativní seznam). Tím se propůjčuje neurčitě široký prostor nátlaku 

k privatizaci a deregulaci. Jednou deregulované a privatizované oblasti nesmějí již být navráceny 

k původnímu stavu (tzv. klauzule »ustrnutí« a »blokovací západky«). Dohoda CETA nepředpokládá 

žádnou jednoznačnou, zásadní výjimku ohledně liberalizace veřejných služeb. Mimoto CETA 

zpochybňuje ekologická a sociální zadávací kritéria ve veřejném opatřování – a tím pádem ústřední prvek 

v komunálních samosprávách. Také sociální a pracovní standardy jsou ohroženy tím, že je bude CETA 

podrývat. Zahraniční investoři by mohli v rámci CETA dokonce žalovat proti novým daním a odvodům, 

jako např. proti majetkové dani. Rovněž ohrožena je veřejná podpora kulturních zařízení. 

Otevírají se dveře genetické technologii, frakování a špinavým dehtovým pískům 

CETA podrývá stávající standardy v oblasti životního prostředí a omezuje budoucí zákonodárství 

na tomto poli. Zákaz EU ohledně dovozu surové ropy z kanadských dehtových písků, která extrémně škodí 

klimatu, byl například zpochybněn již v průběhu vyjednávání o dohodě CETA. V rámci CETA by mohly 

podniky žalovat i proti možnému budoucímu zákazu těžby břidlicových plynů (frakování). O frakingu se 

předpokládá, že otravuje podzemní vody chemikáliemi, a že dokonce vyvolává zemětřesení. Kanada byla 

již v rámci dohody NAFTA, která se podobá dohodě CETA, zažalována, poté co provincie Québec 

zastavila frakování. 

CETA nahrazuje princip sociální péče, který platí v EU, principem, který je údajně »založen na vědě«: 

Potenciálně nebezpečné produkty a technologie tak mohou být staženy z oběhu teprve tehdy, když bude 

nepochybně doložena jejich škodlivost – a tím pádem často příliš pozdě. Tímto způsobem se může zadními 

vrátky opět dostat na náš stůl genetická technika. 

Zastavme dohody CETA, TTIP a TiSA (»Trade in Services Agreement«, »Dohoda o obchodu se 

službami«)! 

CETA má být ještě roku 2016 ratifikována. Pomozte bránit demokracii, obecné blaho a životní prostředí 

před tímto státním převratem koncernů: 

* Vyžadujte odpovědné jednání od svých poslanců v Evropském parlamentu. 
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* CETA je považována za »smíšenou dohodu«, kterou musí ratifikovat i Spolkový sněm a Spolková 

rada. Vyvíjejte tlak na své poslance ve Spolkovém sněmu a v zemských parlamentech. Roku 2016 se 

koná pět voleb do zemského sněmu. 

 

Ptaah   To jsou nepopiratelná fakta. 

Billy   To si také myslím, ale to celé přece ještě pokračuje, neboť ty jsi mi tehdy – bylo to v létě – při 
jednom soukromém rozhovoru rovněž říkal, že diktatura EU tajně pracuje také na tom, aby nalezla 
a vybudovala cesty k tomu, aby se ve své mocichtivosti a svém pokrytectví mohla nejprve jen nepřímo 
podílet na rozhodování, ale že již plánuje, aby mohla v běhu času i zasahovat do přímých vládních 
záležitostí a usnesení atd. svých členských států. Můžeš k tomu, prosím, povědět něco více? 

Ptaah   Skutečně již notnou dobu kují a vypracovávají mocenští činitelé diktatury EU tajně plány, které 
tíhnou k tomu, aby mohli nejprve nepřímo, ale poté přímo svými rozhodnutími zasahovat do činnosti 
parlamentů všech států této EU diktatury. Účel onoho doposud tajného plánu spočívá v tom, aby bylo 
možno nejprve záludně zasahovat do činnosti parlamentů jednotlivých členských států EU, a sice v tom 
smyslu, aby všechny státní záležitosti, o nichž se má rozhodovat, byly schvalovány podle forem diktatury 
EU. To je jedna věc, a ta druhá spočívá v tom, že je v oněch tajných plánech již stanoveno, že z tohoto 
prvního opatření má vzejít druhé a zaměřovat se na to, aby se veškeré vládní systémy všech členských 
států EU orientovaly podle naprosto autoritářských, represivních a totalitářských forem této diktatury, 
následkem čehož mají všechny státy k ní připojené pozbýt své suverenity. V tomto smyslu – pokud se 
diktatura EU dokáže prosadit – je ve finálním důsledku plánováno to, aby byly vlády všech členských 
států EU absolutně podřízeny přímé moci diktatury EU v Bruselu, následkem čehož pak již žádná členská 
země EU nebude samostatně existovat. V důsledku toho se ze všech států, které se připojily k diktatuře 
EU – pokud se tato diktatura bude schopna realizovat podle svých tajných plánů – stanou satelitní, resp. 
vazalské státy, a tím pádem malé státy, jež se budou nalézat v závislém poměru k totalitářské diktatuře 
EU a budou absolutně začleněny do její svrchovanosti, aniž by se z ní mohly osvobodit. A stane-li se, 
že se celý tento tajný plán uskuteční, tak se diktatura EU utvoří ve velmoc, která bude absolutně ovládat 
Evropu a bude vojensky ohrožovat svět. Všechny státy diktatury EU by tedy byly nezávislé už jen 
formálně a byly by na politické úrovni přímo ujařmovány svrchovanou a totalitářskou diktaturou EU. 
A podaří-li se mocenským činitelům diktatury EU tyto lstivé, hanebné a zákeřné intriky a tato úskočnost, 
tak budou všechny členské státy této diktatury nakonec fakticky už jen zdánlivými státy se zdánlivými 
vládami, jež budou obsáhle zotročovány přímo mocenskými činiteli této diktatury v Bruselu a budou pak 
muset činit už jen to, co jim bude poroučeno. Přitom pak diktatura EU nebude pánovitě tolerovat žádné 
odmlouvání a diktátorská vládní a správní opatření budou neomezeně spadat pod nadvládu této 
diktatury. 

Billy   To celé vypadá temně, zvláště i proto, že je v každé zemi příliš mnoho hloupě omezených 
podporovatelů EU, kteří vše halasně a jásavě schvalují a dělají všechno pro to, aby podporovali 
kriminální, ba zločinecké praktiky této diktatury. A když se zamyslím nad tím, že rozumní lidé ze států EU 
nebudou moci s tím vším projevovat souhlas, a budou proto demonstrovat, tak je mi nevolno z faktu, 
že diktatura EU znovu zavedla trest smrti a dovoluje, aby byli demonstranti jednoduše odprásknuti nebo 
mohli být odsouzeni k smrti. 

Ptaah   To je skutečně velmi povážlivé. 

Billy   Právě. Nyní se přece Anglie s diktaturou EU rozloučila, ale podle toho, jak tu věc vidím, jsou Skotové 
a asi 48 procent Angličanů pomatení a chorobně hloupí, takže i nadále s diktaturou EU koketují a chtějí 
se jí nechat ujařmit a zotročit. Na stranu druhou se teď pochopové diktatury EU pokoušejí o to – a sice 
hlavně a zejména ta mocichtivá, realitě odcizená a naivní německá spolková kancléřka Merkelová, jakož 
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i Juncker a Schulz –, aby Anglii terorizovali v tom ohledu, aby Británie vystoupila z této diktatury co 
nejrychleji to bude možné. A jak tu věc hodnotím, tak celé to štvaní proti Anglii ze strany kriminálních 
diktátorů EU Junckera a Schulze atd. i ze strany diktátorky EU Merkelové probíhá z holé nenávisti 
a z důvodu hrubě pitomé pomsty, aby byla Anglie ztrestána a dohnána do nouze a bídy. A při tom hraje 
roli i zákeřná myšlenka, že Anglie dříve či později znovu vstoupí do diktatury EU prostřednictvím dalšího 
a opakovaného hlasování, o což se přece i choří hlupáci ve Skotsku snaží, kvůli čemuž se chtějí od Anglie 
odštěpit a získat samostatnost. A dále je nutno říci, že jsou-li v německém Spolkovém sněmu vedeny 
projevy, tak se Angela Merkelová, ani její souběžci a nohsledové nestarají o to, co jejich odpůrci ve svých 
řečech správně a podle pravdy rozvádějí. A tak jsem mohl v televizi častěji pozorovat, že se naivní, realitě 
odcizená spolková kancléřka a její slepě vazalští vlezdoprdelkové jen hloupě a škodolibě tlemí, tlachají 
se svými názorovými spřízněnci nebo si čtou noviny atd. A tak nemají ti rozumní, kteří přemýšlejí, kteří 
jsou obeznámeni se skutečnými fakty a kteří je rovněž i uvádějí, žádnou šanci u těch mocí posedlých 
individuí prorazit a dosáhnout na politické úrovni něčeho cenného a hodnotného – zejména patří 
k těmto rozumným například Sahra Wagenknechtová, která se narodila roku 1969 a pracuje jako 
německá národohospodářka, publicistka a politička. 

Ptaah   Je naprosto bez debat a nepochybné, že je vše skutečně tak, jak říkáš, přičemž správně 
vyzdvihuješ političku Sahru Wagenknechtovou, neboť tato žena vidí v každém ohledu skutečná fakta 
správně a v každém směru se o ně také odvážně zasazuje. Za to je však kvůli hlouposti té realitě odcizené, 
naivní a mocí posedlé Merkelové a vinou jejích otrockých vazalů osočována a jsou vyvíjeny snahy, aby 
byla zesměšňována, což probíhá tak, že zastánci Merkelové překrucují a chybně líčí skutečná fakta, aby 
mnohé lidi iritovali a přetáhli na svou stranu. Avšak také ti Skotové, o nichž hovoříš, jsou z hlediska 
rozeznání pravdy o EU skutečně hloupí a nedokážou ani rozpoznat, ani pochopit, jak diktátorsky 
nebezpečná a zákeřná tato diktatura vskutku je. Ve vztahu k samotné EU nedokážou diktátorští mocenští 
činitelé unést, že většina anglické populace rozpoznala Evropskou unii jako diktaturu a hlasovala pro 
vystoupení z ní. Vskutku nemohlo být učiněno nic lepšího a byl tím eventuálně vytvořen i počátek 
k tomu, aby se i populace jiných států, které se k diktatuře EU připojily, opět z ní vysvobodily, což může 
nastat zvláště právě tehdy, když uvážliví vládnoucí těchto států podniknou nezbytné kroky k tomu, aby 
se od této diktatury odtrhli. Faktem ohledně celé věci je také to, že velké části populace různých zemí 
diktatury EU již notnou dobu litují svého členství v této diktatuře a rády by z ní opět vystoupily, čemuž 
ale žel brání hlupáci z populace, jakož i mocí posedlí vládní činitelé. 

Billy   Možná že přijde doba, kdy špatné rady způsobí, že celá diktatura EU půjde ke dnu a všichni její 
hloupě omezení zastánci a obhájci si budou vzteky kousat nehty a trhat vlasy. Ale nechme toho, neboť 
bych chtěl znovu začít hovořit o něčem, o čem jsme se nedávno opět v krátkosti bavili. Nuže, ty, tvá 
dcera Semjase, Quetzal a já jsme se během své kontaktní doby od roku 1975 často bavili o tom, 
že psychologové ani žádní jiní lidé by neměli k člověku přistupovat »uklidňujícími«, »dobře míněnými«, 
»konejšivými« ani »útrpnými« slovy a rozhovory a neměli by ho jimi obtěžovat, prodělal-li ve svých 
myšlenkách, pocitech a psychice závažný šokující zážitek, resp. úděsnou vypjatou zkušenost. Takovéto 
šokující a hrůzné zkušenosti, zážitky a rozrušení způsobují v jimi vyvolaném stavu šoku, děsu a z nich 
vznikajícího rozčilení jen škody namísto užitku, což mě už coby chlapce učil, vysvětloval mi a důtklivě mi 
osvětloval tvůj otec Sfath, ale i ty, Quetzal a tvá dcera Semjase. Takže jsem se vždycky řídil podle toho, 
co jsem se od vás všech naučil, dostal-li jsem se do situací, které nutně vyžadovaly hovor s lidmi, kteří 
utrpěli šokující, úděsnou či truchlivou bolest, nouzi a trápení. Takže jsem se nikdy nesnažil nikoho 
utěšovat atd., nýbrž jsem se s těmito lidmi vždy bavil jen o tom prospěšném, co bylo potřeba udělat, 
anebo když už bylo vůbec nutno hovořit, pak jsem to vždy dělal tak, že jsem tu šokující příhodu a děsivou 
zkušenost vůbec nezmiňoval, anebo – pokud to nebylo jinak možné – jen bagatelně. Tímto způsobem 
jsem jednal na základě toho, co mě naučil Sfath a také i vy, a rovněž proto, že svět myšlenek, pocitů 
a psychiky člověka trpí ve stavu rozrušení spojeného s děsivým zážitkem a zkušeností jistým šokem nebo 
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dokonce traumatem, proti kterému se pak musí působit. A to lze činit pouze tím způsobem, že člověk 
ve věci utrpěného šoku, děsu či traumatu, svého zármutku a truchlení bude ponechán v klidu, ovšem 
může se s ním hovořit – pokud to bude nutné – jen o neutrální konverzační látce. A jak jsem se naučil 
od Sfath a od vás, tak člověk, který má za sebou šok, děs, trauma či zármutek, by neměl být po dobu 
přinejmenším dvou dnů konfrontován se svým trápením, aby vše mohl sám v klidu a mlčky strávit 
a zpracovat tím, že půjde sám do sebe. Záleží na typu člověka a jeho myšlenkově-pocitovém a psychicky-
vědomním rozpoložení, ale první, akutní fáze šoku, děsu, bolesti, bídy, niterní nouze a zármutku povolí 
nejdříve po dvou dnech natolik, že s ním bude možné – pokud to bude nezbytně nutné –vést nápomocný 
rozhovor, který v něm pak už nebude vzbuzovat rozrušující, resp. přetěžující vzpomínky. Kromě toho je 
to i tak, že souhrn individuálních schopností člověka v oblasti myšlenek, pocitů, psychiky a vědomí a stav 
jeho ratia, tedy právě stav jeho rozumu a chápavosti, rozhoduje o tom, jak dlouho potrvá jeho úplná 
regenerace, pokud jde o to, aby se osvobodily jeho myšlenky, pocity a psychické utrpení až do stadia 
opětovné normalizace. Faktem ale je, že člověk, který se nachází v takovéto situaci, tedy právě ve stavu 
rozrušení spojeného s děsivým a šokujícím zážitkem a zkušeností, by měl být ponechán v klidu a nemá 
být vystavován palbě »utěšujících slov« atd. A té nemá být vystavován proto, že každý člověk reaguje 
na »utěšující slova«, která jsou mu určována dle svého ratia zasaženého šokem, děsem nebo traumatem 
a dle rozpoložení svých myšlenek, pocitů a psychiky, a tím pádem niterně zcela opačně a protikladně, 
a na druhou stranu ho mohou přepadnout myšlenky viny a tíseň. Tím se ale všechno ještě mnohem více 
zhoršuje a dotyčný člověk propadá ještě více bolestné a žalostné bídě, jakož i myšlenkově-pocitově-
psychické nouzi, která se bude prohlubovat tím více, čím více se bude takovému člověku takto 
domlouvat. Přesně v tomto stylu pracují mnozí psychologové a psychoterapeuti, kteří sami sebe považují 
za vše lépe vědoucí, stejně jako takzvaní duchovní a soustrastní lidé, protože ve věci lidského světa 
myšlenek, pocitů a psychiky ničemu nerozumějí a ve své zabedněnosti působí lidem, již utrpěli šok, děs 
a trauma, nezměrné utrpení a obrovskou újmu v oblasti myšlenek, pocitů a psychiky. Žel je to v této věci 
ještě i dnes tak, že mnozí rozumbradové, »pomáhající«, soustrastní lidé, psychologové, duchovní, 
psychoterapeuti, psychiatři a »utěšitelé« jsou stále ještě tak hloupí a nevědoucí, že bezprostředně poté, 
co lidé zažijí hluboký šok, děs či zármutek – např. v důsledku nehody, neštěstí či úmrtí atd. – zatahují tyto 
lidi, sužované trápením a úděsem, do slabomyslných, chorobně hloupých »nápomocných« 
a »utěšujících« rozhovorů, čímž z nich tím spíše činí oběti bolesti, zármutku a děsu. Přitom jsou právě 
tyto oběti vyzývány a vybízeny vinou idiotských rozhovorů a způsobů mluvy k tomu, aby daly volný 
průchod svým bolavým, žalostným, šokujícím, děsivým a truchlivým myšlenkám, pocitům a hlubokým 
emočním hnutím, neboť to má údajně pomoci k tomu, aby zpracovaly a zvládly své žalostné, šokující 
a truchlivé zážitky a zkušenosti. To je ovšem naprostý nesmysl a jen to ještě více zvyšuje utrpení, niterní 
nouzi, bídu, šok, děs a zármutek, neboť tím se o to více vše nafoukne a dostaví se vzpomínky na rozrušení 
a přetížení a vše se kvůli nim ještě zhorší. Faktem je, že každý člověk, který se ocitne v nějaké situaci 
šoku, děsu či zármutku atd. musí jednat dle schopností svého vlastního ratia a dle povahy svých vlastních 
myšlenek, pocitů, psychiky a vědomí a potřebuje ke zpracování toho celého různě dlouhou dobu. 

Ptaah   Kdo pochybuje o tvých výkladech, ten není schopen uplatnit rozum a chápavost, neboť každé 
slovo ve tvém vysvětlení odpovídá faktům, jaká ses naučil od mého otce, mé dcery a také od Quetzal 
a ode mne. A jak vím, už ve svých chlapeckých a jinošských letech jsi jednal dle těchto poučení mého 
otce, což jsi činil od těch dob i ve svém dalším životě, načež jsi dokázal být mnohým pozemšťanům 
nápomocný. 

Billy   Upřímně a správně někomu pomoci mi bylo vždy potěšením. Pověz ale, můj příteli, co si myslíš 
o mých myšlenkách ohledně toho, že se nemá z ekonomických ani jiných blahobytu sloužících důvodů 
nikdy podávat ruka takzvaným »ekonomických uprchlíkům«, takže ani v rámci azylového práva nesmějí 
být takoví lidé uznáváni za uprchlíky? Jedná-li se pouze o to, aby mohl vést člověk blahobytný život v lépe 
postavené zemi, tak člověk nemůže a nesmí mít právo prchnout ze své domoviny, neboť utéci z vlasti 
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může fakticky jen tehdy, když to ospravedlňují nutkavé důvody a okolnosti spojené s ohrožením vlastního 
života. Ve jmenovaném ohledu je míněn fakticky zbabělý útěk z rodné domoviny, avšak nikoliv korektní 
a řádné, úředně schválené a provedené vycestování, resp. emigrace, přesídlení, resp. přestěhování 
do jiné země se všemi nezbytnými průkazovými dokumenty atd., aby mohl člověk v jiné zemi chodit 
do řádné práce, vést poctivý život a začlenit se do tamních zvyků a obyčejů, jazyka a občanských 
povinností. Situace lidských práv toto dovoluje prakticky ve všech zemích každému počestnému člověku, 
který ve své vlasti není pronásledován kvůli kriminálním či zločinným skutkům a činům, a který si navíc 
plní i své občanské povinnosti. Toto tedy neplatí pro lidi, kteří se štítí práce, pro kriminálníky, teroristy, 
zločince a faktické ekonomické běžence, kteří nejsou vítáni nikde. Člověk, který oprávněně emigruje, 
zpravidla není uprchlíkem ze své domoviny, neboť za faktického uprchlíka je považován pouze člověk, 
který musí z důvodu nějakého neoprávněného pronásledování nebo z důvodu skutečného ohrožení 
života, resp. životního nebezpečí, prchnout ze své vlasti a žádat v jiném státě, který mu skýtá svobodu, 
kvůli svému životu o azyl a ochranu. V zásadě je nutno rozlišovat mezi pravými uprchlíky a takzvanými 
zdánlivými uprchlíky, k nimž se řadí např. »uprchlíci z důvodu chudoby«, kteří kvůli své chudobě – která 
má velmi často i politické důvody, což ale neospravedlňuje útěk – »prchají« ze své domoviny, stejně jako 
»uprchlíci« z důvodu zisku, z ekonomických důvodů či z důvodu blahobytu, kteří chtějí jen profitovat 
z blahobytu jiných zemí a žít v radovánkách a přepychu, a sice často na náklady pracovité populace 
blahobytných zemí. To se prokazuje už jen tím, že takovíto uprchlíci jsou ze strany státu, v němž nalezli 
útočiště, podporováni obrovskými finančními částkami, drahými ubytováními a věcmi atd., zatímco 
chudí lidé ve vlastní populaci takového státu musejí bídně žít pod hranicí existenčního minima a dostávají 
mnohem méně státní podpory a ochrany než praví i falešní uprchlíci. Pak ale existují ještě i »kriminální 
uprchlíci«, kteří »utíkají« ze svých domovských zemí jen proto, aby »uprchli« do blahobytných států 
a působili v nich mnohými způsoby, jako např. ve smyslu podvodů, krádeží, vloupání do domů, obchodu 
s omamnými látkami, kriminality, nebo dokonce zločinnosti spojené s vražděním a zabíjením. Oproti 
tomu jiní, jako např. »terorističtí utečenci«, »prchají« do jiných a ze svého pohledu »nepřátelských« 
blahobytných zemí jen proto, aby v nich jako spící buňky čekali na to, až budou moci provést smrtonosné 
a destruktivní teroristické činy. A to vše škodí fakticky pravým utečencům, kteří musejí například 
prchnout ze své vlasti proto, že jsou pronásledováni »na základě svého pohlaví, například ženského, 
na základě svého etnika, svých názorů, politické a náboženské orientace, státní příslušnosti nebo svých 
sexuálních sklonů, jako je bisexualita či homosexualita« a že jim »hrozí mučení či trest smrti«, což mimo 
jiné odpovídá fakticky legitimním definicím uprchlictví, resp. důvodům útěku. Rozlišování mezi pravými 
a falešnými utečenci je ovšem krajně problematické, jelikož lze velmi často jen obtížně definovat, o jaký 
druh utečenců se jedná, protože mnozí z nich »ztrácejí«, resp. ničí své průkazové dokumenty, aby zatajili 
svůj původ a mnoho jiných věcí, které by jim při žádání o azyl mohly uškodit. Důvodů, proč mnozí lidé 
útěkem opouštějí svoji domovinu, je jistě mnoho, např. občanská válka, ozbrojený konflikt, válka, 
klimatická změna, přírodní katastrofy, jako jsou sucha, záplavy, tsunami či obrovské sopečné výbuchy 
atd., ale také soukromé násilí, otroctví a pronásledování. Ale pro četné lidí mohou být důvodem k útěku 
také závažná porušování lidských práv ze strany úřadů, státu či zločineckých organizací, ale také 
strukturální násilí1, všemožné člověkem způsobené katastrofy, jako jsou kupř. největší předpokládané 
katastrofy jaderných elektráren, horské sesuvy, protržení přehrad a mohutné ohnivé bouře atd. Může 
tomu být tedy skutečně tak, že lidé musejí opustit svoji domovinu nedobrovolně, k čemuž je ovšem 
nutno říci, že útěk je pro ně oprávněný a že to jsou fakticky praví utečenci. Kromě nich ale existuje i velmi 
mnoho lidí, kteří musejí opustit svoji vlast a odejít do blahobytných zemí proto, že ve své domovské zemi 
nenalézají žádnou možnost k tomu, aby mohli uživit svoji rodinu a skýtat jí bezpečný domov. Avšak tito 
lidé neprchají ze své vlasti, ale jdou do cizích zemí po řádné a správné cestě se všemi nezbytnými 

 
1 Strukturální násilí, tedy systém opatření, kterými ten který režim omezuje rozvoj individuí jím ovládaných a jemu 
podřízených subjektů, a zabraňuje, aby dosáhly svých plných možností. Součástí takových represivních systémů jsou např. 
podpora nebo využívání rasismu, sexismu, xenofobie a jiných forem dělení a ovládání společnosti; pozn. překl. 
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úředními povoleními jako poctiví zahraniční pracovníci, aniž by se vtírali do blahobytných států jako 
»uprchlíci« a byli odkázáni na blaho jejich populací. Před těmito lidmi mohu mít velký respekt, tedy 
ke všem poctivým zahraničním dělníkům a pracovníkům, jako jsou synové a otcové rodin, kteří své rodiče 
nebo vlastní rodiny nemohou ve svých domovských zemích uživit, a proto se vydávají na cestu do cizí 
země, aby tam se všemi nezbytnými povoleními vydělávali na živobytí pro sebe, své rodiče, sourozence 
či svoji vlastní rodinu, resp. ženu a děti. Přirozeně má každý člověk právo na život, svobodu, mír 
a bezpečnost, to nelze popřít, a je to i psáno ve »Všeobecné deklaraci lidských práv«, v článku 3, avšak 
tyto hodnoty jsou rovněž spojeny s poctivostí, ctí, počestností a důstojností, jež musejí být pravým 
a skutečným běžencům a zahraničním dělníkům přiznávány, avšak nemají být přiznány utečencům 
zdánlivým, kteří porušují právo, ať už se jedná o jakékoliv zdánlivé utečence. Když tedy lidé prchají ze své 
vlasti proto, že byla a jsou porušována jejich lidská práva, pak je jejich útěk oprávněný, avšak musí být 
přitom zachováváno právo v každém ohledu, a tudíž s tím nesmí být spojeno nic kriminálního, jinak 
bezprávného, či dokonce zločinného. A k tomu patří i to, aby se mohl člověk legitimovat platnými 
průkazovými dokumenty. Kromě toho je nutno říci, že ve všech státech světa existují živlové, kteří se štítí 
práce, jsou kriminální a zločinní, a mnozí z nich – jako právě zdánliví běženci atd. – větří v jiných 
a blahobytných zemích šanci k tomu, aby se mohli neoprávněně obohacovat na dotyčné populaci 
a dotyčném státu nebo se mohli nechat finančně vydržovat. Vskutku neexistují žádné takzvané jisté 
krizové země, z nichž by »neutíkali« zdánliví běženci mnohého druhu a »neprchali« do fakticky 
bezpečných a blahobytných států Evropy, aby se do nich mohli vetřít. A musí být ještě jednou jasně 
řečeno, že na Zemi neexistuje žádná původní země utečenců, z níž by pocházeli jen praví, poctiví 
utečenci. Také v zemích s masivním porušováním lidských práv existují přirozeně praví, poctiví a důstojní 
lidé, kteří jsou – pokud musejí kvůli své životní bezpečnosti uprchnout ze své vlasti – nápomocně 
přijímáni i v různých zemích Evropy, avšak do řad těchto počestných utečenců se zákonitě vměšují 
i živlové, kteří se štítí práce, kteří jsou kriminálníky, teroristy a zločinci; tak je tomu zvláště vinou proudů 
utečenců, které má na svědomí neodpovědná německá spolková kancléřka, Angela Merkelová. Tato 
žena, která je neodpovědností in persona, trpí naivitou odcizenou skutečnosti, a není tedy schopna 
vnímat faktickou skutečnost a její pravdivou povahu, a tudíž nedokáže rozeznat ani posoudit realitu, 
protože právě není schopna úsudku, avšak je bezskrupulně posedlá mocí. V tomto smyslu se bezohledně 
proviňuje proti stávajícím zákonům, aniž by jí v tom její právě tak mocichtiví, neodpovědní mocenští 
spoluvykonavatelé, kteří jsou na ní otrocky závislí, zabránili. Z toho důvodu tímto způsobem bez zábran 
uvedla do života ony problematické a zkázonosné proudy utečenců z Afriky, Orientu a Asie a může je 
podněcovat i nadále, což bude ještě přinášet zlé následky pro státy diktatury EU a také pro Švýcarsko, 
pokud nebude jednání a konání této bludy posedlé ženy konečně učiněna přítrž. Pokud se tedy v tomto 
ohledu nebude proti ještě větším problémům, které se rozbíhají, rychle působit a pokud kriminální 
machinace této německé, mocí posedlé kancléřky nebudou zastaveny, tak se stanou ještě velmi zlé věci. 
Jednak by tato osoba, která není schopna vládnout, musela být zproštěna úřadu a jednak by musely být 
zrušeny ty slabomyslné Schengenské smlouvy a prohlášeny za anulované a neplatné. A to by se muselo 
stát v tom ohledu, aby byly neprodleně opět uzavřeny otevřené hranice ve všech evropských státech 
a aby byly nutně zajišťovány účinné hraniční kontroly ve vztahu ke všem, kteří překročují hranice. Pokud 
se tak nestane, potom se celý ten malér spojený s utečenci vyvine tak, že se bude i nadále – jako se to 
děje již od počátku proudění utečenců – vtírat do celé Evropy stále více islamistických teroristů, 
sebevražedných atentátníků a paramilitárních skupin, kteří budou moci provádět masové vraždy 
a spouštět destrukci. Již před notnou dobou vznikla v podhoubí Evropy vinou idiotsky slabomyslné 
a bezpečnost ohrožující merkelovské vítací politiky ve vztahu k utečencům tajná islamistická scéna 
po vzoru IS, resp. »Islamistického státu« a al-Káidy atd., přičemž je dokonce sporné, zda jsou policejní 
složky a tajné služby o této věci vůbec informovány a zda vědí, že tyto věci již nedokážou kontrolovat. 
Avšak to není vše, neboť od doby, kdy se začalo v Africe, Asii a Arábii rozbíhat to merkelovské vítací 
zaslepení ve vztahu k běžencům, se do této chvíle vtíraly nepoznaně do celé Evropy i různé kriminální 
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bandy, které budou do budoucna provozovat své zhoubné řemeslo, stejně jako to budou činit stále více 
i kriminální bandy a jednotliví pachatelé čistě evropského původu. A k tomu je rovněž nutno říci, že se 
ty jednotlivé kriminální bandy a teroristické a paramilitární skupiny v evropských státech centralizují, 
nalézají v populacích na základě svého sugestivního vlivu stále více zastánců a ty pak radikalizují. 

Ptaah   Tím odkrýváš, co spolu my dva v soukromých rozhovorech opakovaně rozebíráme, což je i to 
nebezpečí, které se v Evropě skutečně rozbíhá, totiž fakt, že se již notnou dobu ve všech evropských 
státech buduje nová hrozba, která postihuje i Švýcarsko, a sice v důsledku rozšiřujícího se pravicového 
extremismu, jakož i v důsledku paramilitární scény, islamistického a i jinak uskupeného terorismu. 
V tomto ohledu se to vše již drahnou dobu tajně stále více rozšiřuje, neboť podle našich objasnění 
a pozorování je dán fakt, že se na celém evropském světadíle vyvíjí velmi anarchistická, paramilitární, 
radikálně extremistická a teroristická hrozba, kterou tajné služby a bezpečnostní úřady rozpoznávají jen 
nedostatečně nebo vůbec. A tak je tomu i proto, že dotyčné pravdě nevěnují tyto služby a úřady 
pozornost, nebo jen nanejvýš nedostatečně, a jsou příliš bezstarostné, a navíc naivní, jak takové chování 
sám nazýváš. Bylo by ze strany těchto míst, tajných služeb, bezpečnostních úřadů a vlád fakticky namístě, 
aby si s tím dělaly starosti a aby také velmi přesně prošetřily všechny scény, které se proviňují proti 
pořádku a bezpečnosti populací a států. Faktem je, jak naše šetření a pozorování jasně dokládají, že se 
v celé Evropě, resp. ve všech evropských státech – kde ani Švýcarsko netvoří výjimku – rozšiřují pravicově 
extremistické, teroristické, nábožensko-sektářské zvrhlosti a nenávistně laděné postoje, a sice hlavně 
v menších a větších městech. Přitom se v křesťansky orientované Evropě ukazuje, že velká část 
křesťanských věřících vztahuje svoji lásku k bližnímu právě jen na svoji vlastní osobu, avšak nikoliv 
na osobu bližního, jelikož ten má jinou vírou, je cizozemcem nebo jednoduše cizincem. Vpravdě je 
v křesťanském světě v mnoha křesťanských věřících přítomna jedovatá směs chorobně hloupých, 
zištných, primitivních a zavrženíhodných reflexů, které se zaměřují proti všem jinak věřícím, 
cizozemským a cizím lidem. A jelikož v Evropě představuje křesťanské náboženství faktickou věrskou 
moc, v níž lidé vztahují lásku k bližnímu jen na sebe samé a v nejlepším případě na vlastní rodinu atd. 
a na křesťanské stejnověrce, tak mezi přemnohými křesťany v celé Evropě – jakož i v USA – zuří zhoubný 
odpor proti soužití s jinověrci, cizozemci, přistěhovalci, cizinci a každým jiným druhem lidí. Avšak 
do hledáčku odporu se dostává dokonce i krajanský soused, pokud se nechová ve smyslu toho, co 
po něm jiný soused panovačně a sobecky požaduje. Z toho důvodu v evropském křesťanském světě 
neprovází víru pouze cizinecká, rasová a náboženská nenávist, ale také nenávist ke krajanským 
spolubližním a sousedům, nebo dokonce členům vlastní rodiny atd. To celé také získává stále horší 
podoby, a to zejména a speciálně proto, že se objevuje stále více rostoucích ekonomických nouzí, které 
jsou přiživovány tím, že pozemšťané v Evropě stále více propadají zaslepení spojenému s penězi, 
zábavami a bohatstvím, avšak nejsou podle svých názorů a svých egoistických požadavků dostatečně 
mzdově ohodnocováni, zatímco jejich zaměstnavatelé a nadřízení se na základě horentních a vysoce 
přemrštěných odměn stávají multimilionáři. To celé vede k populační nespokojenosti a ke zvrhlým 
způsobům chování v obyvatelstvech, kvůli čemuž jsou páchány četné vraždy a nepokoje, přičemž 
všemožné zlé a zlomyslné skutky a činy vedou k pohromám, vinou čehož se objevuje dokonce 
i vykořisťování, atentáty, krádeže, podvody, obchod s lidmi, prostituce, loupení a sebevražedné atentáty 
atd. V Evropě, zvláště v Německu, je na pravicově extremistické scéně již notnou dobu zcela běžné, že se 
častěji vykonává právě taková násilná činnost proti běžencům, domovům uprchlíků atd., jakož i proti 
azylantům, přistěhovalcům a ostatním cizincům. Stále častěji se objevují také násilné konflikty mezi 
politicky levicovými a pravicovými skupinami, jakož i mezi různými extrémními skupinami, přičemž jsou 
překračovány veškeré horizonty rozumu a soudnosti. Nebezpečnými motivy těchto skupin jsou zlovolná 
poselství, která se nemohou podceňovat a která jsou určená bezpečnostní politice a bezpečnostním 
orgánům států a jejich populacím, avšak motivem jsou i vážně míněná varování v tom směru, 
že pravicově extremistické útoky a zvrhlosti budou v Evropě pokračovat až do stadia anarchismu, pokud 
vládní činitelé konečně neodevzdají svoji moc a nepředají ji v plném rozsahu lidu. Tyto tužby a tento 
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postoj nemají jen jednotlivé osoby s extrémními protivládními názory, ale speciálně i určité skupiny 
s rozsáhlými vazbami, které zaměřují svoji nenávist proti vládám, a sice právě s cílem násilně změnit 
vládní instituce podle svého násilnického charakteru a světonázorového zaměření. Rozhodující otázka, 
která je nejvíce nasnadě, je pouze ta, zda nějaká osoba jedná osamoceně a na vlastní pěst, nebo zda 
jedná jako část nějaké skupiny nebo zda jedná celá tato skupina, resp. zda podněcuje pohromy, páchá 
nebezpečné násilí či zda eventuálně hubí lidské životy či tropí katastrofální destrukce. V dnešní době je 
celá Evropa příliš málo bdělá, a v tomto ohledu je dokonce laxní a neodpovědně nedbalá, čímž mám na 
mysli nejen populace jednotlivých států, nýbrž v prvé řadě tajné služby, bezpečnostní orgány a samotné 
vlády. Proto ani není spodivem, že nejvyšší evropský policejní úřad Europol v důsledku neznalosti 
faktické reality neodpovědně tvrdí, že v současnosti na evropském světadíle neexistuje pravicové 
extrémní terorismus. Nad všemi těmito skutečnostmi by se měli diktátoři EU, tajné služby, bezpečnostní 
orgány i policejní úřad Europol značnou měrou rozumně a soudně zamýšlet, neboť základní kameny 
kriminálních, zločineckých paramilitárních a teroristických skupin jsou již položeny a jsou skutečností, 
jako je tomu již dlouhou dobu i na pravicově extremistické scéně. 

Billy   Pověřené osoby jsou právě v tomto ohledu namyšlená, mocí posedlá individua a přemoudřelci, 
kteří si nenechají nic říci. Tak je tomu i ohledně dnes existujícího utečenectví, které rozpoutala Angela 
Merkelová. To slýchám opakovaně z mnoha stran, a lze se o tom mnohé dočíst i v novinách 
a na internetu, jako kupříkladu v tomto zdroji: http://www.epochtimes.de/politik/deutschland/gruene-
lebensluegen-warum-migration-kein-menschenrecht-sein-kann-a1337149.html 

Jděte do Německa 

Podle jakých kritérií se společenství rozhoduje, zda přivítá nějakého cizince? Je vítán ten, který zvládl 

s pomocí pochybných převaděčských band ilegálně vstoupit do země? Nebo je vítán ten, který pod 

záminkou individuálního ohrožení a s pomocí soudních procesů získá tolik času, že dosáhne právního 

statusu trpěného? Nebo je vítán ten, kdo se hned a přímo ponoří do ilegální činnosti a kriminality? 

Není nadnesené, že autor dospívá k logickému závěru, že ilegální přistěhovalectví se pak někdy 

automaticky stává legálním. Ale kam to vede? 

Parádním příkladem mladých intenzivních pachatelů ze severoafrických států je Severní Porýní-

Vestfálsko a zde zejména Kolín a Düsseldorf. Celé městské části jsou sužovány, policie je bezmocná, 

bezzubá, je terčem výsměchu. Neboť tito mladí lidé jsou zvyklí na úplně jiné policisty. Vznikají 

prostory oproštěné od práva, ale není to oficiálně přiznáváno. Mluví se například o lidských právech 

v Maroku. Ale nikdo nemluví o lidských právech občanů v Německu, kteří trpí činností kriminálních 

Nafriů (Severoafričanů). 

Marocká problémová mládež 

Severoafričané nejsou považováni za problematické migranty teprve od doby kolínské silvestrovské 

noci. Mohli bychom se domnívat, že tito lidé prchají z chudého Maroka do Evropy proto, aby měli 

lepší život. Ale tak chudé Maroko není. Tato země má bohaté zásoby fosfátů, které hrají rozhodující 

roli pro hnojařský průmysl. 

»Avšak tohoto bohatství se dostává, jako skoro ve všech nedemokratických islámských státech, spíše 

malé elitě monarchů,« píše korespondent zpravodajského kanálu »Welt«. Domnívá se dokonce, 

že Maroko je proto jednou z nejbohatších zemí světa. Proto to podle něj působí tak, jako by Maroko 

exportovalo svoji »beznadějnou problémovou mládež blahosklonně do německého sociálního 

systému«. 

Kdysi existující azylové právo 

Podle tohoto korespondenta je naprosto jasné, že migraci z desítek států, jejichž mládež často 

v miliónových počtech spěje do Střední Evropy, nepůjde natrvalo regulovat pomocí azylového práva. 

http://cz.figu.org/
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»Pokračovat zde jednoduše jako v dobách, kdy tuze nemnozí pronásledovaní spisovatelé a mučení 

opoziční politici z Třetího světa žádali v Německu o azyl, není nic jiného než pokrytectví.« Tento 

problém by bylo podle něj nutno regulovat zákonem o přistěhovalectví, zaměřeným na »německé 

požadavky a evropské potřeby«. 

V chudých zemích podle něj lidé tuto mezeru pochopili mnohem lépe než všichni zelení politikové, 

jinak by statisíce lidí z Maghrebu, Pákistánu, Bangladéše, Egypta, Somálska, Gabonu atd. nezahodily 

své pasy a nepokoušely by se u nás maskovat jako Syřané, kteří prchají před válkou, dodává autor 

k zamyšlení. (sm) 

 

Ptaah   S tvým míněním, tvými slovy a těmi výňatky z internetu se mohu obsáhle solidarizovat. 

Billy   To je krátká a pádná odpověď, děkuji. Pak něco jiného: Podle dřívějších instrukcí od Quetzal jsme 
pozemek našeho Centra osázeli stromy, keři, křovisky a množstvím květin, takže naše Centrum sestává 
prakticky z lesní oblasti s mnohačetnou vegetací. Důvodem byla snaha vytvořit prostředí bohaté 
na kyslík, abychom byli daleko od prachu civilizace a civilizačních škodlivin, což se má projevit na lepším 
zdraví obyvatelů Centra, jakož i členů základní skupiny, kteří často v Centru a na jeho pozemcích pracují. 
To celé má ale působit také na návštěvníky. Můžeš k tomu něco říct v zastoupení Quetzal? 

Ptaah   Ano, to mohu. Pozemky Centra jsou v současné době kolem dokola zaopatřeny stromy, keři, 
křovisky, velmi bohatým rostlinstvem a hvozdem obklopujícím Centrum, takže podle našich propočtů 
všechny stromy, keře a křoviska atd. společně za rok vyfiltrují ze vzduchu zhruba 360 tun škodlivin 
a prachu, jež přivanou větry přes kopce z údolí, vesnic, polí a měst atd. Zatímco ve vesnicích a městech 
větší část škodlivin a prachových částic zůstává, a tím velmi silně znečišťuje vzduch, – kromě zplodin 
a dalších znečisťujících škodlivin a emisí, které pozemšťané vdechují, kvůli čemuž onemocňují řadou 
chorob –, je vzduch v Centru a v oblasti Centra mnohem čistější. Z toho plyne, že čistota vzduchu je tedy 
o mnoho vyšší než ve vesnicích, v rovinaté krajině a ve městech, v důsledku čehož jsme v této věci 
v Centru a na jeho území naměřili dobré hodnoty, které byly až o 85 a více procent vyšší než v rovinaté 
krajině, ve vesnicích a městech. To znamená, že v Centru a na jeho území produkují stromy, keře, 
křoviska a rozmanité rostlinstvo skutečně hodně čerstvého kyslíku, který dýchají obyvatelé Centra 
a příchozí členové Základní skupiny a návštěvníci. Tento čistější kyslík podporuje mimo jiné dobrý 
zdravotní stav po stránce těla a po stránce myšlenek a pocitů, což také často návštěvníci zmiňují, jak vím, 
neboť čistý kyslík podporuje pružnost tepen a kapacitu plic. To znamená, že obyvatelé Centra, členové 
Základní skupiny a návštěvníci, kteří přichází do Centra, na tomto místě dýchají a žijí mnohem zdravěji 
než všichni pozemšťané v rovinatých oblastech, ve vesnicích a městech. Centrum a jeho území lze 
přirovnat k čistému lesu, který ho obklopuje, takže porost v areálu má tutéž funkci vyrábět kyslík jako 
celý les okolo Centra a jeho pozemku. 

Billy   Nyní mám otázku ohledně »Germánské nové medicíny«. Víš o ní ještě něco víc než jen to, co jsi 
mi řekl 29. října 2005 při 402. oficiálním kontaktním rozhovoru (Blok č. 10, strana 246, věta 34)? Tehdy 
jsi řekl následující:  

Ptaah 

34. Jedná se o absolutní, lidským životem pohrdající švindl, lež a podvod, stejně jako o nezodpovědné 
šarlatánství, vinou kterého zemře mnoho lidí, neboť uvěří zločinným intrikám této údajné léčebné 
medicíny, o níž jeden nezodpovědný lékař přesvědčuje své stoupence. 

Ptaah   »Germánská nová medicína« (GNM) představuje skutečně, jak už jsem tehdy řekl, nezodpovědné 
šarlatánství, které mnohým pozemšťanům přivodí stupňující se zlé neduhy a smrt. Celá tato údajná 
medicína se zakládá na fantazii, lhaní a podvádění zakladatele a někdejšího lékaře Ryke Geerda Hamera 
(narozen 17. května 1935 ve městě Mettmann / Německo), který coby někdejší špatně aprobovaný lékař 
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propaguje od roku 1981 tuto nebezpečnou »Germánskou novou medicínu« (GNM), kterou sám 
»vynalezl«. Jeho terapie mají být protinávrhem ke školnímu lékařství, přičemž Hamer sugestivně 
rozšiřuje hloupé, chybné a pro nemocné pozemšťany, kteří uvěřili jeho bludům, i životu nebezpečné 
tvrzení a lež, že nemoci jsou vyvolávány jen psychickými konflikty a zmizejí užíváním a dodržováním 
»Germánské nové medicíny.« Tato jeho bludná nauka chybně učí dále i to, že jsou-li konfliktní problémy 
odstraněny a ukončeny, tak zmizejí i nemoci. Dne 8. dubna 1986 byla Hamerovi odňata německá 
aprobace, protože pokračoval v nelegálním praktikování a podvodech, a bylo na něj uvaleno několik 
zatykačů, takže byl za své přečiny v Německu a ve Francii několikrát uvězněn. Jen do roku 1995 bylo 
v Německu a Rakousku registrováno přes 80 úmrtí, přičemž tyto případy byly zkoumány úřady a bylo 
dokázáno, že zemřelí byli prokazatelně »léčeni« osobně Hamerem, anebo se z vlastní iniciativy »léčili« 
podle »Germánské nové medicíny«, až do své smrti. Od té doby se přihodilo mnoho dalších úmrtí vinou 
dodržování »Germánské nové medicíny«, takže podle našich poznatků přišlo do dnešního dne o život 
několik stovek jeho věřících, v důsledku jeho chybné »medicíny«. To je fakt, který plyne z toho, že se 
jeho nesmyslné bludné učení pro pozemské úřady nekontrolovaně rozšířilo, a to nejen v Evropě, ale 
dokonce i v neevropských zemích, a vyvinulo se takříkajíc v »bludnou sektu Germánské nové medicíny«, 
o níž celkově už úřady atd. nemají přehled. Tato čistě fantazijní a lékařsky neúčinná léčebná metoda, 
která se dříve jmenovala »Nová medicína«, je velmi riziková a pro každého pacienta představuje značné 
riziko smrti a svolení k nevyhnutelnému zesnutí, takže »Hamerova medicína« je spjata se stovkami 
případů úmrtí, které z ní vzešly a nadále budou vzcházet, o čemž úřady atd. nemají z hlediska celého 
rozsahu těchto událostí žádné znalosti. Vpravdě je »Germánská nová medicína« absolutně neúčinná, 
a navíc to není žádná přírodovědná medicína, která by obsáhla celé lékařství, takže se ani nezakládá 
na pěti empiricky nalezených biologických přírodních zákonech, jak Hamer lživě tvrdí. Lež a podvod je 
také to, že »Germánská nová medicína« léčí každé jednotlivé takzvané onemocnění v případě člověka, 
vyššího či nižšího zvířete a rostliny, každého jednobuněčného živočicha, a dokonce celého kosmu. Celá 
tato zdánlivá medicína vychází z fantazijních dogmat a fakticky – jak máš ve zvyku říkat – 
ze slabomyslných hypotéz a falešných, vylhaných statistických pravděpodobností. Tato údajná 
»medicína« je absolutně nelogická, nenormální, a proto i pro každého alespoň trochu inteligentního 
člověka zcela nesrozumitelná a nepřijatelná. Nelze tedy touto »medicínou« vyléčit žádné nemoci, takže 
ty ani neprobíhají podle vyfantazírovaných »pěti biologických přírodních zákonů«, které nejsou ani 
částmi za normálních okolností dvojfázového »smysluplného biologického zvláštního programu přírody« 
(SBS), jak Hamer svým věřícím na základě své fantazie sugeruje. Hamer – který v důsledku své životu 
nebezpečné bludouky zvané »Germánská nová medicína« přicházel často do křížku se zákonem – jedná 
zcela bez svědomí a bez odpovědnosti a tímto způsobem svedl stovky, ba tisíce pozemšťanů k tomu, aby 
se odklonili od školní medicíny, v důsledku čehož dotyční používáním »Germánské nové medicíny« 
zemřeli či v budoucnosti zemřou, pokud budou otrocky věřit této Hamerově bludouce. Vinou této 
Hamerovy bludouky a vinou jeho nerozvážných věřících v této věci vznikla v podstatě smrtící sekta, jejíž 
chorobně nesebezodpovědní věřící jsou nepoučitelní, takže se vinou této falešné »medicíny« budou 
i nadále množit případy smrti a Hamerova cesta bude i do budoucna dlážděna mrtvolami, jak jsi to 
už jednou vyjádřil v jiném ohledu. To, co jsem právě řekl, by mělo být vlastně dostatečně osvětlující. 

Billy   To si také myslím, děkuji. Co chci ale říct: To celé ohledně »Germánské nové medicíny« se přece 
označuje jako »alternativní medicína«, což ale takto nelze říct a není to správné, neboť se reálně nejedná 
o alternativní medicínu, nýbrž o smrtelné fantazírování. Alternativní může být nějaká medicína jen 
tehdy, jedná-li se o komplementární, resp. doplňkovou medicínu, která odpovídá souhrnnému pojmu 
pro různé léčebné metody a koncepty diagnózy, kterými se rozumí alternativní, resp. školní lékařství 
doplňující a vědecky podložené metody léčby. »Alternativní medicína«, v pravém slova smyslu, je 
medicína, kterou je třeba rozumět alternativní doplnění léčebných metod školní medicíny. Tuto 
medicínu ale nelze zaměňovat s »přírodní medicínou«, resp. přírodním léčitelstvím, které vykazuje 
spektrum různých terapeutických opatření a zaměřuje se na tělu vlastní schopnosti sebevyléčení, resp. 
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spontánního vyléčení. V tomto ohledu využívá přednostně prostředků a podnětů atd., které se vyskytují 
v přírodě. Protože jsi ale coby lékař v těchto věcech velmi dobře zběhlý, mohl bys k tomu vlastně podat 
poněkud obšírnější vysvětlení. 

Ptaah   Tvému přání chci vyhovět a chci uvést význam a definici podle faktů, které jsou mi známy a které 
jsem nashromáždil v pozemském a speciálně evropském prostoru podle záznamů, pozorování a studií. 
Alternativní medicína se nazývá také komplementární medicínou, přičemž se jedná o souborný pojem 
pro různé léčebné metody a diagnostické koncepty. Vlastní léčebné metody alternativní medicíny jsou 
velmi obšírné, přičemž se s nimi provozuje i mnoho šarlatánství a přirozeně se jejich účinnost nedá 
vědecky doložit, zatímco u přírodního léčitelství se účinnost nesporně doložit dá. Skutečně alternativní, 
resp. doplňkovou medicínu, která se používá v souvislosti se školní medicínou, je nutno chápat jako 
vědecky podloženou metodu léčby a samozřejmě nemá nic společného s šarlatánskou »alternativní 
medicínou«, která se pohybuje zcela mimo to, co se člověk učí při studiu medicíny a psychologie. 
V podstatě se zde jedná v rámci pozemské medicíny o léčebné metody, které jsou od nepaměti obvyklé 
obzvláště na východě Země, ale do tradiční západní medicíny nenalezly cestu. Nicméně alternativní 
medicína je také známá na západní polokouli Země, ale nikoliv bezpodmínečně v lékařských kruzích, 
přičemž má ale přesto podporovat běžnou školní medicínu, proti čemuž se ale pořád vedou spory. 
V určitých kruzích se ale alternativní léčebné metody nasazují a slouží jako doplnění tradičních 
západních terapií. A když budu nyní hovořit o pojmech přírodní léčitelství a postupy přírodního léčení, 
tak ty označují spektrum různých lékařských a terapeutických opatření, která aktivují tělu vlastní 
schopnosti sebeléčení, resp. samočinného léčení, avšak nikoliv použitím technologických podpůrných 
prostředků. Děje se tak jen preferováním prostředků a podnětů vyskytujících se v přírodě, jakými jsou: 
dýchání, pohyb těla, zemská půda, myšlenky a pocity, chlad, světlo, vzduch a výživa, stejně tak i klid 
a sluneční paprsky, ale i rozum a chápavost, teplo, voda a procesy vůle. V tomto širším chápání jsou 
zahrnuty i všechny přírodní léčivé prostředky, a sice především jakékoliv léčivé rostliny, které se 
zpracovávají určitou úpravou na užitečné a cenné medikamenty. Celá definice je poněkud 
problematická, neboť jak dokazuje pavučina podvodů a lží od Hamera ve věci »Germánské nové 
medicíny«, tak se do alternativní medicíny zahrnuje mnohé z toho, co tak skutečně nelze označit a ani 
nemá nic společného s přírodním léčitelstvím a přírodní medicínou. Z jakékoliv alternativní medicíny je 
vyloučeno obzvláště očkování, které obsahuje očkovací látky vyrobené pomocí genetického inženýrství 
a jež působí preventivně pomocí aktivace tělesného imunitního systému. Ke skutečné alternativní 
medicíně a přírodnímu léčitelství se tedy nepočítá ani nesmyslná »Germánská nová medicína«, ani 
očkování za pomoci látek vyrobených genetickým inženýrstvím, takže ty nepatří ke kritériím definice. 
V přírodním léčitelství se zpravidla označuje jen několik málo oblastí jako alternativní medicína v tom 
smyslu, že spolupůsobí alternativně, resp. doplňujícím způsobem pomocí přírodních léčivých 
prostředků. Pozemské školní lékařství v užším smyslu zpravidla užitečné části komplementární 
(alternativní) medicíny vědecky neuznává, ačkoliv komplementární medicína vytváří užitečné postupy, 
které školní medicínu doplňují. 

K pozemskému přírodnímu léčitelství se všeobecně počítají následující přírodně léčitelské postupy: 

 

Pohybová terapie, resp. terapie systematickým aktivním či pasivním pohybem těla či jednotlivých 
končetin. 

Balneoterapie, resp. balneologie, zahrnující léčebné lázně (nauku o koupelích), resp. učení medicínsko-
terapeutického užití přírodních léčebných pramenů, léčebných plynů, peloidů v podobě léčivých 
bahenních lázní a vedle toho i vnitřní aplikace jako pitné kúry z léčivých vod a inhalace. 
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Dietetika, resp. dietologie, souhrnný pojem obsahující všechna opatření, která přispívají k zachování 
zdraví těla a psychiky či uzdravení jak tělesných, tak i psychických obtíží, a tudíž je jejím cílem pěstovat, 
přivodit a udržovat upravenou životosprávu, resp. způsob života. 

Vodoléčba, která využívá terapeutického používání vody v podobě teplé a studené vody k utišení 
a vyléčení akutních a chronických nemocí a obtíží. 

Výživová terapie znamená, vědomě dobře a správně se vyživovat, neboť to podporuje celý tělesný 
organizmus na cestě k většímu zdraví, k jeho udržení a k celkově dobrému zdravotnímu stavu, neboť jen 
vyvážená strava dodává tělu a všem jeho orgánům životně nezbytné vitální a výživové látky. Zdravá 
a správná výživa neslouží jen záchově těla, neboť v principu se díky zdravé stravě zachovává i vědomí, 
myšlenky, pocity a spokojený psychický stav. Kromě toho je zdravá a správná výživa také důležitá pro 
úzdravu z nemocí či neduhů, neboť uzdravení je závislé na přizpůsobené a hodnotné stravě. 

Pořádková terapie je zdravověda, která se zakládá na principech životního řádu a tím na uspořádání 
všech oblastí života, které jsou nezbytné k zachování nebo obnovení celostního zdraví. To celé obsahuje 
strukturování vnějšího a vnitřního životního pořádku, neboť ten ovlivňuje vědomí a psychiku, stejně jako 
zdraví celého tělesného organizmu, pozitivním způsobem. 

Fytoterapie tvoří středobod vývoje a fungování pohybového systému, jakož i souhru všech oblastí 
motoriky a senzoriky, a tudíž zahrnuje veškeré funkce a části lidského organizmu, neboť ty mají 
souvislost s celým pohybovým aparátem, např. s klouby, se srdečním oběhovým systémem, svalstvem 
a nervovým systémem, ale zahrnuje i psychiku atd., jakož i využití účinných látek z rostlin. 

Billy   Děkuji za tvé výklady, ale jak se věci mají s pseudovědeckou alternativní medicínou? 

Ptaah   To, co lze označit jako vlastní pseudovědeckou »alternativní medicínu«, je velmi rozsáhlá oblast, 
která nemá nic společného s účinnou alternativní doplňkovou medicínou a se skutečným přírodním 
léčitelstvím, avšak přesto se tato oblast nesprávně označuje jako »přírodně léčivá« a tímto způsobem se 
také provozuje patřičnými prostředky alternativní medicíny. To proto, že od nepaměti je u pozemšťanů 
rozšířeno nepřehledně mnoho »alternativních metod«, které se nekontrolovatelně stále používaly 
a ještě dnes používají, kvůli čemuž bylo způsobeno velmi mnoho případů úmrtí a i dnes si tento fakt 
žádá mnoho lidských životů. V dnešní době se ale na Zemi používají různé celosvětově známé systémy 
alternativní medicíny, jejichž prostředky ztělesňují formy terapií, jež vycházejí z metod, které nelze 
nazývat přírodními (přirozenými) nebo ryze přírodně léčitelskými. Obzvláště je ani v žádném případě 
nelze nazývat školní medicínou. Různé z těchto alternativních léčebných metod jsou zcela zavádějící 
a léčebně neúčinné, přičemž se zakládají pouze na naději, že si naivní lidé, bludně věřící těmto metodám, 
vyvinou vlastní samoléčebné účinné síly, díky nimž se uzdraví nebo zdánlivě uzdraví. U různých těchto 
metod hrají také roli zmatené antropozofické, ezoterické, kosmické, náboženské, sektářské a teosofické 
klamy a bludné představy, jakož i víra na zázraky a zázračné síly ve věci léčebných metod atd. Jako příklad 
zde mohu uvést následující známé alternativně medicínské metody a terapie, které se celosvětově 
využívají a mají přívržence, přičemž ohledně té či oné metody je sebeuzdravení samozřejmě podmíněno 
silami bludné víry: 

Aromaterapie posiluje pomocí aromatické vůně, která je člověku příjemná, jeho myšlenky a pocity které 
pak pozvedávají jeho náladu, a tím i jeho psychický stav, čímž se vyvolává dobrý zdravotní stav vědomí, 
psychiky a těla. 

Homeopatie je postup, při kterém jsou nemoci a choroby léčeny vysoce zředěnými látkami, které 
ve vyšší dávce u zdravých lidí vyvolávají příznaky podobné příznakům nemocí, resp. chorob, či s nimi 
totožné. Rozředění ve vysoké potenci je přitom tak značné, že v prostředku už není obsažena žádná 
účinná látka, takže lze v nejlepším případě hovořit už jen o signálním působení, pokud vyplyne nějaká 
reakce. 
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Spagyrika: Podle tvrzení spagyriků (praktikanti v oblasti rostlinné alchymie – pozn. překl.) by měla každá 
látka vykazovat čistý a dobrý princip, jakož i odporující, nepřátelský princip. Tato domněnka přiměla 
spagyriky již dříve k tomu, aby pomocí údajně vhodné metody oddělovali, resp. separovali zlé 
od dobrého a jemné od hrubého, »duchovní« od materiálního, stejně tak i jedovaté od léčivého, jak to 
vykládá kniha »Ars spagyrica«, z čehož vyplynul pojem »spagyrika«. 

Bachova květová terapie, tento systém obsahuje 38 rostlin, které původně pocházejí z Anglie a jejichž 
extrakty prý léčí lidské nemoci a neduhy, což tvrdí zastánci této terapie, avšak jiní její zastánci na druhou 
stranu popírají, že by Bachova květová terapie mohla léčit tělesné nemoci a neduhy, a sice především ty, 
které jsou již spojeny s poškozenými orgány. Příčiny mnoha tělesných onemocnění a neduhů mají tkvět 
– podobně jako to tvrdí životně nebezpečná a neúčinná »Germánská nová medicína« – v »duševní 
disharmonii«, »negativních duševních stavech« a »negativním rozpoložení«. Věřící zastánci tvrdí, 
že extrakty z rostlin člověku pomáhají a že nepotírají a nevyřazují pouhé symptomy, jelikož esence květů 
má působit i léčivě. Bachova květová terapie coby »léčebná metoda« údajně zmírňuje momentální 
negativní pocity a nálady, ale má prý také v rámci delší doby pozitivní vliv na charakter. Dále má mít vliv 
Bachových květů i harmonizující účinek, předcházet nemocem a podporovat léčebný proces 
už existujících obtíží. 

Tradiční čínská medicína: Čínská medicína vykazuje dlouhou tradici, jejíž kořeny sahají asi 6000 let 
nazpět, přičemž ale dnešní základy »Tradiční čínské medicíny« (TČM) vznikly v průběhu posledních 2500 
let v novější Číně coby lékařský systém. V tomto systému je důležitá souhra akupunktury, terapie léky, 
učení o pohybu, nauka o výživě a tuina (tchuejná) masáže, což jsou faktory, jež jsou považovány za ty 
nejdůležitější způsoby léčby nemocí a obtíží. Oproti západní medicíně, která se opírá o somatický původ, 
resp. o klinické obrazy nemocí a mikroskopický, a tím i na detaily orientovaný původ nemocí, představuje 
TČM funkční lékařství, které se považuje za celostní, což se samozřejmě zpravidla tvrdí u všech jeho 
forem. V metodě TČM se vysvětluje, že zdraví každého člověka je závislé na rovnováze protichůdných sil 
jin a jang. Zůstávají-li tedy jin a jang v rovnováze, pak je tělo a »duch« zdravý. Je-li ovšem jedna ze sil 
nadměrně silně namáhána, anebo prostě vinou nějakých okolností příliš slabá, pak to vede 
k nerovnováze, a tím k nemocem a útrapám. Vzájemné působení jin a jang, studeného a teplého, 
pasivního a aktivního, má prý vytvořit druh životní energie, která se nazývá Qi (čchi) a která má plynout 
po jasně rozpoznatelných kolejích, na takzvaných meridianech, resp. vodivých drahách, které mají 
navzájem spojovat všechny oblasti a části těla. Jin a Jang, stejně jako Qi, musí tvořit harmonii, a tak je 
člověk fyzicky a psychicky zdravý tak dlouho, dokud Qi může proudit v dostatečné míře a bez překážek 
v celém těle. Jsou-li proudy Qi narušeny, tak vznikají nemoci, takže hlavní cíl léčby tkví ve vyrovnání jin 
a jang, stejně jako zajištění volné cirkulace Qi. 

Označení Ájurvédská medicína je převzato z indických sanskritských pojmů ayus (život) a veda (vědění), 
přičemž slovo ájurvéda znamená moudrost života či věda o životě, která představuje kombinaci hodnot 
zkušenosti a filozofie, jež se soustředí na lidské zdraví, nemoci a neduhy emočně-myšlenkově-
pocitových, mentálních, fyzických a »duchovních« aspektů. V typologii se hovoří o takzvaných dóšách, 
resp. o bioenergiích ovlivňujících tělo, resp. rozdílných temperamentech či životních energiích, resp. 
o třech bioenergetických regulačních systémech označovaných v ájurvédě jako vata, pitta a kapha 
a v sanskrtu nazývaných právě dóšami, které panují v přírodě a v Univerzu a mají také v úplně každé 
jednotlivé formě života svou vlastní souhru. Tyto regulační systémy se uvádí následovně: 

      

Princip pohybu: Vata = éter, vzduch, pneuma, vítr 
Princip látkové výměny / princip ohně: Pitta = žluč, oheň, voda 

Princip struktury: Kapha = země, voda, flegma 

http://cz.figu.org/
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Podle ájurvédských představ se vyskytují dóšy v každém organizmu, přičemž většinou jedna nebo dvě 
dóšy dominují, vzácněji pak všechny tři. Je-li organizmus zdravý, pak se musí tyto energie 
či temperamenty nacházet ve vyrovnané, harmonické rovnováze. Pro ošetřujícího lékaře musí být 
přitom důležité vědět, jaké dóšy u ošetřovaného člověka převládají, neboť každý typ dóšy potřebuje 
jinou léčbu a léky, a navíc se musí zjistit aktuální vztah dóš navzájem za pomoci pulsní diagnózy 
(Nadivigyan). Dále je potřeba také zjistit, jaký by měl být vztah dóš navzájem, což lze odvodit 
z astrologického horoskopu pacienta (Prakriti analýza). Kromě toho se musí za účelem obnovení správné 
rovnováhy odplavit nashromážděné nečistoty/odpady, na což se nasazují určité očistné procesy 
(Panchakarma). K celému procesu ale patří i pouštění žilou a léky v mnoha ájurvédských podobách, ale 
také i dechová cvičení, koupele, klystýry, zvracení, barvoterapie, půst, masáže, terapie jógou a hudbou. 

Antroposofická medicína má svůj základ v celosvětově zastupovaném a velmi zmateném »duchovně-
ezoterickém« pohledu na svět a v cestě vzdělání a poznání s tímto pohledem spjaté. Antroposofie se 
pokouší společně pospojovat elementy německého idealizmu, světonázory Goetha, gnózi a východní 
učení s »přírodovědeckými« poznatky Rudolfa Steinera. Užití evolučního myšlení ve věci »spirituálního« 
vývoje přitom představuje centrální aspekt. Steiner využil pro svou antroposofii evoluční přístup 
darwinisty E. Haeckela a vycházel také obzvláště z moderní theosofie Heleny Blavatské. V naprostém 
protikladu k zástupcům pokrokových myšlenek čistě sekulárně orientovaných přírodních věd se ale 
teosofie k tomu, aby pochopila »spirituální« a nadsmyslnou povahu lidstva a jeho vývoje, odděluje 
od vlastní teosofie a její orientace směrem k východním náboženstvím. Antroposofie zahrnuje evoluci, 
jakož i novou interpretaci evoluce, což vedlo v rané době vzniku antroposofického systému k rozsáhlým 
kontroverzím ve věci možných sociálnědarwinistických a rasistických aspektů. Antroposofická medicína 
se opírá dle nereálného pochopení zakladatele Rudolfa Steinera o zmatené ezoterické principy přírodní 
vědy a o antroposofickou »duchovní vědu«, jakož i o zkoumání fenoménů fyzična, životna, »duševna« 
a »duchovna«, což – viděno realisticky – rozviřuje více otázek než skutečnostních poznatků. 
Antroposofické »výzkumy« prohlašují také za bezpodmínečná a nevyhnutelná »rozšíření poznání« 
prostřednictvím »vyšších« forem poznání, které jsou považovány za příčinně účinné ve zmíněných 
jevových oblastech, a to mimo jiné na základě čtyř »bytostních článků« člověka, jimiž jsou »astrální 
tělo«, »éterické tělo«, »fyzické tělo« a »organizace Já«. Podobně jako v »Germánské nové medicíně« 
a »Bachově květové terapii« atd. mají nemoci a neduhy mimo jiné vycházet z »disharmonie bytostních 
článků«. Antroposoficko-lékařské terapie se nasazují proto, aby se překonáním onemocnění a neduhů 
nalezla nová rovnováha. K antroposofické medicíně se počítají různé terapie, jako např. léčebná 
eurytmie, resp. pohybová terapie, která má celostně na člověka působit tak, aby se ve svém těle, stejně 
jako ve svém sociálním okolí a ve svém vystupování (gestech) dokázal správně vyjadřovat/projevovat. 
Dále je nutno zmínit terapie barvami a jmelím, kterých se využívá při rakovině, jakož i rytmické masáže 
podle Ity Wegmanové, jakož i léčitelská využití uměleckých postupů, což se vztahuje na různé oblasti 
umění jako: terapie malováním, hudební terapie a modelování plastik atd. Pomocí všech 
antroposofických terapií, obzvláště pak léčebnou eurytmií, se mají zákonitosti, jež existují jak v člověku, 
tak v kosmu, přivést do souladu a tím i posílit vlastní životní a sebeléčitelské síly. 

Billy   Děkuji, i za tyto výklady. Podle mého názoru mají ryzí a správné postupy přírodního lékařství 
takzvaný celostní přístup a přístup celostní medicíny, čímž mám na mysli, že skutečně dobré, ryzí 
a správné přírodní léčivé prostředky jsou schopny při správném a přiměřeném použití uvést zpět 
do rovnováhy nějakou nebo dokonce každou porušenou harmonii lidského organizmu. Přitom se také 
domnívám, že si člověk v tomto smyslu smí nárokovat pravá přírodní léčiva, která léčí nejenom tělo, resp. 
celý organizmus, nýbrž i vědomí a psychiku, kterou je přece také nutno zahrnout do celkového tělesného 
stavu. To právě proto, že myšlenky, pocity, psychika a vědomí, stejně jako celé tělo, spolupracují 
a vzájemně reagují. Je-li tedy organizmus, a tím tělo, celkově zdravé, energické a plné síly, pak to působí 
i na svět myšlenek, pocitů, psychiky a vědomí, což platí i obráceně. 
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Ptaah   To je v souladu s našimi vědeckými poznatky a zkušenostmi. 

Billy   Na druhou stranu se ovšem ona vlastní pseudovědecká alternativní medicína – tak jak tomu 
celému rozumím – nezakládá na reprodukovatelné bázi, která dodává výsledky, nýbrž nakonec jen 
na chybné, bludné a mylné fantazijní učební soustavě. 

Ptaah   Ano, tak to je, ale nyní s tebou ještě musím soukromě probrat následující, po čemž budu muset 
odejít. Jedná se o ... 
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